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Амбасадори појединих земаља Европске уније у Београду истичу да посета руског
председника Медведева Београду и добри односи између Србије и Москве не
угрожавају српске шансе за улазак у унију.

  

„Русија је највећа земља у Европи. Подразумева се да је Србија заинтересована да има
што боље односе са њом”, каже Волфрам Мас, амбасадор Немачке. Он, међутим, додаје
да не може да оцени нову структуру безбедности коју је наговестио Медведев током
посете Београду јер руски председник при том није саопштио никакве детаље. „Наша
безбедност, у суштини, почива на организацијама попут НАТО-а и ОЕБС-а. Нама је
добродошло све шта доприноси јачању безбедности у оквиру ових концепција”, каже
Мас и додаје да ће ЕУ и њене чланице и даље снажно и конкретним мерама подржавати
пут Србије ка ЕУ.

  

Амбасадор Велике Британије Стивен Вордсворт сагласан је са немачким колегом у
оцени да Медведев није разјаснио на шта тачно мисли када је говорио о новим
структурама безбедности у Европи. „Медведев није изнео детаље, не знам тачно на шта
је мислио. Русија сарађује са НАТО путем Партнерства за мир и на друге начине”, каже
Вордсворт. Он додаје да Лондон поздравља стварање нових организација за
безбедност ако се покаже да НАТО и ОЕБС нису довољни. Када је реч о блиским везама
Србије и Русије и истовременим тежњама Београду ка ЕУ, Вордсворт сматра да ту нема
никаквог конфликта. „Земље ЕУ желе добре односе са Русијом. Велика Британија има
велики број уговора са Русијом. Русија је партнер”, истиче британски амбасадор.

  

Током и после посете Медведева Србији део српске јавности је коментарисао да би
Србија могла да допринесе бољим односима између запада и Русије, али Вордсворт
каже да тешко да Србија може да игра ту улогу јер ЕУ већ има јако развијене односе са
Москвом па нема потребе за посредником.

  

Чешка амбасадорка Хана Хубачкова оцењује да посета руског председника јесте веома
важна и да су многи политичари и чланови владе о томе говорили, али да у исто време
нису умањивали значај стратешког циља – приближавање ЕУ. Она не мисли да ће то
угрозити везе између Брисела и Београда јер „влада Србије јасно каже да је њен
приоритет улазак у ЕУ.” На питање може ли окретање Москви искомпликовати српски
улазак у ЕУ, она је одговорила: „Стварно мислим да не. Србија све ради да побољша
изгледе да уђе у унију и то је врло јасно. Погледајте земље ЕУ. Све земље имају
партнерство са Русијом. Ми разумемо да је Русија јако важна земља. Ми сарађујемо са
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њом у многим доменима. Разумемо да је она стратешки партнер и за Србију”, закључује
чешка амбасадорка.

  

(Политика)
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